

- BOLD READ
- GUNNAH
- QALQLA
- MAKE IKHFA

NAMAZ نماز

سُبْحَانَكَ اللَّهُمَّ وَبِحَمْدِكَ وَتَبَارَكَ اسْمُكَ وَتَعَالَى جَدُّكَ

Allah Glory be to you O Allah! and Praise be to you: Blessed is your name and Exalted is your Majesty,

وَلَا إِلَهَ غَيْرُكَ ۝ أَعُوذُ بِاللَّهِ مِنَ الشَّيْطَانِ الرَّجِيمِ ۝ بِسْمِ اللَّهِ

and there is none worthy besides you. I seek refuge in Allah from the rejected Satan. In the name of Allah,

الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ ۝ سُوْرَةُ فَاتِحَةٍ ۝ الْحَمْدُ لِلَّهِ رَبِّ الْعَالَمِينَ ۝ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ ۝

the most beneficent, most merciful Praise to be Allah, Lord of the worlds. The Beneficent, the Merciful.

مَلِكِ يَوْمِ الدِّينِ ۝ إِيَّاكَ نَعْبُدُ وَإِيَّاكَ نَسْتَعِينُ ۝ اهْدِنَا الصِّرَاطَ الْمُسْتَقِيمَ ۝

Master of the Day of judgement. Thee alone we worship and to Thee alone we turn for help. Guide us to the Straight Path.

صِرَاطَ الَّذِينَ أَنْعَمْتَ عَلَيْهِمْ ۝ غَيْرِ الْمَغْضُوبِ عَلَيْهِمْ وَلَا الضَّالِّينَ ۝ آمِينَ

The path of those whom you favoured, Not of those who earned Your anger, nor of those who went astray.

- BOLD READ
- GUNNAH
- QALQLA
- MAKE IKHFA

NAMAZ نماز

سورة اخلاص قُلْ هُوَ اللَّهُ أَحَدٌ ۝ اللَّهُ الصَّمَدُ ۝ لَمْ يَلِدْهُ ۝ وَلَمْ يُولَدْهُ ۝ وَلَمْ يَكُنْ لَهُ

Say: He is Allah, the One! Allah, the eternally Besought of all ! He begetteth not, Not is He begotten; And there

كُفُوًا أَحَدٌ ۝ تَكْبِيرُ اللَّهُ أَكْبَرُ رُكُوعٌ سُبْحَانَ رَبِّيَ الْعَظِيمِ ط سُبْحَانَ رَبِّيَ الْعَظِيمِ ط

is none comparable unto Him. Allah is the Greatest. Glory to my Lord, the Greatest. Glory to my Lord, the Greatest.

سُبْحَانَ رَبِّيَ الْعَظِيمِ ط تَسْمِيعٌ سَمِعَ اللَّهُ لِمَنْ حَمِدَهُ تَحْمِيدٌ رَبَّنَا لَكَ الْحَمْدُ ط

Glory to my Lord, the Greatest. Allah hears all those who praise Him. Our Lord! All praise be to Thee.

تَكْبِيرُ اللَّهُ أَكْبَرُ سَجْدَةٌ سُبْحَانَ رَبِّيَ الْأَعْلَى ط سُبْحَانَ رَبِّيَ الْأَعْلَى ط سُبْحَانَ

Allah is the Greatest. Glory to my Lord, the Highest. Glory to my Lord, the Highest. Glory to my Lord,

رَبِّيَ الْأَعْلَى ط تَشْهَدُ أَلْتَحِيَّاتُ لِلَّهِ وَالصَّلَوَاتُ وَالطَّيِّبَاتُ السَّلَامُ عَلَيْكَ

the Highest. All prayers and worship through words, actions and sanctity are due to Allah only. Peace be Upon you,

- BOLD READ
- GUNNAH
- QALQLA
- MAKE IKHFA

NAMAZ

نماز

أَيُّهَا النَّبِيُّ وَرَحْمَةُ اللَّهِ وَبَرَكَاتُهُ ط السَّلَامُ عَلَيْنَا وَعَلَى عِبَادِ اللَّهِ الصَّالِحِينَ

O Prophet (ﷺ) and the Mercy of Allah and His Blessings. Peace be on us and those who are righteous servants of Allah.

دُرُودِ شَرِيف

أَشْهَدُ أَنْ لَا إِلَهَ إِلَّا اللَّهُ وَأَشْهَدُ أَنَّ مُحَمَّدًا عَبْدُهُ وَرَسُولُهُ ط

I bear witness that Muhammad (ﷺ) is His Servant and messenger.

اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى مُحَمَّدٍ وَعَلَى آلِ مُحَمَّدٍ كَمَا صَلَّيْتَ عَلَى إِبْرَاهِيمَ وَعَلَى

O Allah shower Thy Blessings on Muhammad (ﷺ) and the descendants of Muhammad (ﷺ) as Thou did shower Thy Blessings on Ibrahim (ﷺ)

إِلِ إِبْرَاهِيمَ إِنَّكَ حَمِيدٌ مَجِيدٌ ○ اللَّهُمَّ بَارِكْ عَلَى مُحَمَّدٍ وَعَلَى آلِ

and the descendants of Ibrahim (ﷺ); Thou art the Praiseworthy, the Glorious. O Allah, Glorify Muhammad (ﷺ) and the descendants

مُحَمَّدٍ كَمَا بَارَكْتَ عَلَى إِبْرَاهِيمَ وَعَلَى آلِ إِبْرَاهِيمَ إِنَّكَ حَمِيدٌ مَجِيدٌ ○

of Muhammad (ﷺ) as Thou did Glorify Ibrahim (ﷺ) and the descendants of Ibrahim (ﷺ); Thou art the Praiseworthy, the Glorious.

- BOLD READ
- GUNNAH
- QALQLA
- MAKE IKHFA

NAMAZ نماز

رَبِّ اجْعَلْنِي مُقِيمَ الصَّلَاةِ وَمِنْ ذُرِّيَّتِي **صَلِّ** رَبَّنَا وَتَقَبَّلْ دُعَاءِ ٥ **دُعَا**

○ Lord! Make me one who establishes regular Prayer and also (raise such) among my offspring, ○ our Lord! and accept thou my Prayer.

رَبَّنَا اغْفِرْ لِي وَلِوَالِدَيَّ وَلِلْمُؤْمِنِينَ يَوْمَ يَقُومُ الْحِسَابُ ٥

○ Lord! cover (us) with Thy forgiveness - me, my parents and all believers on the Day that the Reckoning will be established.

السَّلَامُ عَلَيْكُمْ وَرَحْمَةُ اللَّهِ ٥ **سَلَام** السَّلَامُ عَلَيْكُمْ وَرَحْمَةُ اللَّهِ ٥

Peace be on you and Allah's Mercy.

Peace be on you and Allah's Mercy.